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De fractie heeft de volgende vragen:

De nationale en Europese klimaatdoelstellingen dwarsbomen zowat al onze ambities wat betreft 
stedenbouw, landschapsindeling en infrastructuur. Met die wetenschap in het achterhoofd bezocht 
een delegatie van Vitaal Liberaal de presentatie die op initiatief van de plaatselijke CDA-afdeling werd 
verzorgd over de Brabantse Wal.

Secretaris Ad Backx van de Agrarische Natuurvereniging Brabantse Wal (ANV) kweet zich deskundig 
van deze taak en schroomde niet de vaak tegengestelde belangen goed voor het voetlicht te brengen. 
De conclusie was duidelijk: er zijn nog veel hobbels te overwinnen.

Daarbij stipte de heer Backx ook enkele zaken aan die ons als lokale partij de wenkbrauwen deden 
fronsen. Zo blijken wij als gemeente ook oplossingen te moeten vinden voor de vervuilings-emissies 
die vanuit België en zelfs oost Engeland op onze grond neerdalen.

Erger was zijn bijna anekdotische weergave van een voorval waarvan hij ooggetuige was. Dat betrof 
een Belgische boer die met een mestkar de grens over kwam om op een Nederlands perceel de mest 
te injecteren. De verklarende uitleg was dat Belgische boeren de afgelopen jaren enorme 
veehouderijen hadden opgebouwd en in Nederland tegen hoge prijzen landbouwgrond hadden 
opgekocht om die mest kwijt te raken. Noch Belgische, noch Nederlandse instanties konden hier iets 
tegen uitrichten.

Naar aanleiding van het voorgaande komen wij tot de volgende schriftelijke vragen:

1. Is uw college bekend met het feit dat ons ook buitenlandse emissies die neerdalen binnen 
onze gemeentegrenzen worden aangerekend?

2. Zo ja, hoe kunnen wij ons hiertegen verweren om te voorkomen dat andere overheden onze 
economie op slot kunnen gooien?

3. Klopt het dat die emissies een veelvoud zijn van wat wij zelf produceren?
4. Bent u bekend met het feit dat grote Belgische veehouders op Nederlands grondgebied tegen 

woekerprijzen landbouwpercelen opkopen om daar vervolgens illegaal hun teveel 
geproduceerde mest te lozen?

5. Klopt het dat zowel Belgische als Nederlandse autoriteiten hier niets tegen uit kunnen 
richten?
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